
زهره فلاح زاده:  تیم فوتبال اس��تقلال پس از کسب ۳ امتیاز 
حس��اس مقابل تراکتور در تبریز، ام��روز در چارچوب هفته 
دوازدهم به مصاف سایپا می رود. استقلالی ها با ۲۲ امتیاز در 
صدر جدول قرار دارند و تا قهرمانی نیم فصل چندان راه سختی 
پیش  رو ندارند. »وطن امروز« با ایمان عالمی، پیشکسوت باشگاه 
استقلال و مربی تیم  ملی جوانان درباره شرایط آبی ها و رفتن 

هرویه میلیچ، بازیکن کروات آنها صحبت کرده است. 
***

  استقلال توانست در تبریز به برد شیرینی دست پیدا کند؛ 
تیم فکری را در این دیدار چطور دیدید؟

استقلال بازی خیلی خوبی را انجام داد و با مثلث مطهری، 
قائدی و دیاباته وارد زمین شد. آنها خیلی خوب بازی را شروع 
کردند و زود هم به گل رسیدند. نیمه دوم طبیعی بود تیم به 
دنبال حفظ نتیجه باشد و کمی عقب نشینی کند. در کل بازی 

خیلی خوبی بود؛ هم گل داشت، هم هیجان. 
  استقلال خوب بازی کرد یا تراکتور مشکل داشت؟

اس��تقلال در لیگ امسال شروع خوبی داشته و هر طوری 
بوده، توانسته امتیازات را جمع آوری کند. تیم تنها یک باخت 
داش��ته و حالا هم در صدر جدول اس��ت. استقلال از بازی با 
گل گهر، آلومینیوم، پرسپولیس و تراکتور روند خوبی داشته 
است. زوج سازی ها بهتر شده و تغییرات زیادی هم برای این کار 
انجام شده است. یکی از مشکلاتی که استقلال در بازی هایش 
داشته، نبود یک هافبک طراح و خلاق است. سال گذشته علی 
کریمی زوج خوبی با مسعود ریگی تشکیل داده بود و هم در 
دفاع و هم حمله کمک می کرد اما این فصل کریمی  نیست 
و مه��دی مهدی پور هم هنوز جواب ن��داده و باید به او زمان 

دهیم. فرشید اسماعیلی و داریوش شجاعیان هم می توانند به 
خط هافبک کمک کنند. چند مصدوم و محروم در بازی های 
گذشته داشتیم اما حالا یک تیم کامل داریم و نادری و دیاباته 

هم به ترکیب بازگشته اند. 
  صحبت از نادری ش�د؛ به نظر شما او توانسته نقش مؤثری 

در ترکیب استقلال ایفا کند؟
نادری س��الی که در پرس��پولیس بود بازی های خوبی به 
نمایش گذاشت و البته مصدوم هم شد. او به استقلال آمد که 
کنار میلیچ زوج موفقی باشند اما نادری در حال حاضر صلابت 
گذشته  را ندارد. باید به او زمان داد. فکر می کنم در آینده نزدیک 

بتواند قابلیت های خودش را در استقلال به نمایش بگذارد. 
  سیستم فکری نسبت به ابتدای فصل متفاوت شده است؛ 

۳-۳-۴ سیستمی ریسکی برای استقلال نیست؟
سیستم اصلی فکری ۱-۳-۲-۴ است اما با حضور ۳ مهاجم، 
۳-۳-۴ می شود که بازیکنان شناور بازی می کنند و ۲ مهاجم 
استقلال )قائدی و مطهری( در پست وینگر هم ظاهر می شوند. 
اینکه سیس��تم چه نوعی باشد، مهم نیس��ت، مهم  دوندگی، 
جنگندگی، انگیزه و صرف فعل خواس��تن اس��ت که در حال 
حاضر بین بازیکنان مشهود است. یکی از مشکلات استقلال 
خط دفاعی تیم است؛ آن هم در مرکز خط دفاع. فکری چند 
بازیکن و چند زوج را وسط دفاع امتحان کرده است. ان شاءالله 
کادر فنی در آینده نزدیک زوج خط دفاعی را هم شناس��ایی 
کند تا مشکلات استقلال در این منطقه هم کم و کمتر شود. 
  با وجود مشکلاتی که در خط دفاع استقلال وجود دارد اما 
آبی ها حداقل در این فصل مشکلی درون دروازه شان ندارند 

و رشید مظاهری توانسته به تیمش کمک کند. 

رشید واقعا این فصل خیلی به استقلال کمک کرده، البته 
نباید از حضور حس��ین حس��ینی هم در کنار مظاهری غافل 
شویم. حتماً حسینی به قدری در تمرینات خوب کار می کند 
که مظاهری می داند یک سایه ای کنار خود برای رقابت دارد. 

امیدوارم این صلابت ادامه دار باشد. 
  استقلال امروز با سایپا بازی دارد؛ بازی آسانی برای آبی ها 

خواهد بود؟
برای اس��تقلال هیچ بازی ای ساده و آسان نخواهد بود. به 
خاطر اینکه همه تیم ها مقابل استقلال بویژه حالا که صدرنشین 
لیگ هم است، با انگیزه بیشتری حاضر می شوند. بازی های تیم 
سایپا را تماشا کردم. به دلیل حضورم در تیم  ملی جوانان این 
تیم را رصد کرده ام و چند ماه پیش هم با آنها یک بازی دوستانه 
داش��تیم. تیم جوانی هستند و خیلی روان بازی می کنند. به 
نظ��ر من آنها طبق اهدافی که دارند با قدرت پیش می روند. 
بازی امروز برای اس��تقلال س��خت خواهد بود و نمی شود به 
آسانی به آن نگاه کرد که این تیم برنده صد درصدی خواهد 
شد. مهم ترین ویژگی داشتن تمرکز بالاست که متأسفانه در 
اس��تقلال در برخی دقایق بازی نمی بینی��م. امیدوارم تیم با 
تمرکز بالا در این مسابقه شرکت کند. دور نمی بینم استقلال 
 همی��ن روند خ��وب خودش و حضورش در ص��در جدول را

ادامه دهد. 
  استقلال 8 سال است در قهرمانی لیگ برتر ناکام بوده؛ به نظر 
شما این فصل با محمود فکری به این مهم دست پیدا می کند؟

از حالا زود اس��ت در این ب��اره صحبت کنیم. همان طور 
که می دانید، فوتبال غیرقابل پیش بینی اس��ت اما توانایی و 
پتانس��یل استقلال این را می گوید که می تواند قهرمان شود. 

برای استقلال و محمود فکری آرزوی موفقیت می کنم. باید 
از محمود حمایت ش��ود. با فکری همب��ازی و همکار بودم، 
بخوبی او را می شناس��م. انسان شریفی است و کارش هم تا 

الان خوب بوده است. 
او می تواند همین روند را هم در استقلال ادامه دهد. ان شاءالله 

این تیم بتواند این فصل قهرمان لیگ برتر هم شود.
  سؤال آخر درباره رفتن هرویه میلیچ، بازیکن کروات استقلال 
است. او بدون اجازه و صبح فردای داربی پایتخت ایران را به 
مقصد کشورش ترک کرد. خود میلیچ می گوید به دلیل اعتقاد 
نداش�تن محمود فکری به او از کشور خارج شده اما باشگاه 
می گوید او درخواس�ت  طلب و پیش�نهاد تمدید قرارداد هم 

داده است؛ رفتن این بازیکن درست بود؟
اتفاق عجیبی است که پاسپورت در اختیار بازیکن است. 
همه می دانیم کسی که بخواهد به سفر خارجی برود، از قبل 
بلی��ت خود را تهیه می کند و این اتفاق یک ش��به نمی افتد. 
ب��ه هر ح��ال برنامه ریزی از قبل بوده اس��ت. میلیچ بازیکن 
توانمن��دی بود که می توانس��ت به اس��تقلال کمک کند. به 
نظ��ر من رفت��ارش حرفه ای نب��ود. حق طبیعی س��رمربی 
اس��ت که برای بازی های��ش هر بازیکنی را ک��ه می خواهد 
انتخ��اب کند. بازیکن قرارداد دارد و بای��د تا دقیقه آخر در 
تیمش یا حتی روی س��کو حضور داش��ته باش��د. از آنجایی 
که با رفتار و اخلاق محمود آش��نا هس��تم که روی مس��ائل 
انضباطی حساس است، با آمدن میلیچ هم فکر نمی کنم این 
بازیکن بتواند دیگر فوتبال خوبی انجام دهد. بازیکن سالاری 
 نداریم و در دنیای حرفه ای بازیکن باید تابع نظر س��رمربی

باشد. 

بیشترین و کمترین مبلغ پرداختی 
کمیته ملی المپیک به فدراسیون ها

فدراسیو ن هایی که بیشترین و کمترین دریافتی را در 
کمیته ملی المپیک داشتند، مشخص شدند. 

کمیته ملی المپیک بودجه فدراس��یون ها را به طور 
کامل پرداخ��ت کرده و در عین حال کمک هایی نیز به 
فدراسیون ها داشته است. بر اساس مبالغ پرداختی کمیته 
ملی المپیک به فدراس��یون ها، کشتی بیشترین میزان 
دریافت بودجه و کمک مالی را تا الان داش��ته است و ۳ 
فدراسیون، دانش آموزی، دانشگاهی و نجات غریق کمترین 

دریافتی را داشته اند. 
کشتی 7 میلیارد و ۲80 میلیون تومان بودجه و کمک 

دریافت کرده است. 
فدراسیون های دانش آموزی، دانشگاهی و نجات غریق 
هر کدام با ۱00 میلیون کمترین دریافتی را از کمیته ملی 

المپیک داشته اند. 
یکش��نبه هفته آینده مجمع عموم��ی کمیته ملی 
المپیک برگزار می شود و گزارش های مالی نیز به مجمع 

ارائه خواهد شد. 

فدراسیون هندبال چگونه مسأله را حل می کند؟
شائبه یا تبانی!

در حالی ک��ه زمان زیادی تا آغاز دور بعدی مس��ابقات 
لیگ برتر هندبال مردان، نمانده، انتظار می رود فدراسیون 
هندبال آرای کمیته انضباطی درباره شائبه های موجود را 
اعلام کند. به گزارش ایسنا، با پایان دور نخست لیگ برتر 
هندبال مردان، باید تکلیف رده بندی گروه ها برای مرحله 
بعد مشخص می شد و تیم ها حریفان دور بعدی خود را 
می شناختند اما تنها تیم های نیروی زمینی شهید شاملی، 
ذوب آهن اصفهان و پرسپولیس بهبهان از گروه اول و تیم 
مس کرمان از گروه دوم با کس��ب بیشترین امتیاز راهی 
مرحل��ه دوم ش��دند و هنوز تکلیف ۲ تی��م از گروه دوم 

مشخص نشده است. 
دلیل این موضوع اعتراض تیم زغال سنگ طبس نسبت 
به تساوی بازی ۲ تیم فولاد مبارکه سپاهان و فرازبام خائیز 
دهدشت است که سبب شده این تیم از صعود به جمع 
۳ تیم بالای جدول باز بماند. بر این اس��اس س��رمربی و 
مسؤولان شهر طبس به تساوی این بازی اعتراض کرده و 

مدعی شده اند در این تساوی شائبه وجود دارد. 
با توجه به جدول مس��ابقات لیگ برتر هندبال، تیم 
فرازبام خائیز دهدشت با برد مقابل فولاد مبارکه سپاهان 
با کس��ب ۲ امتیاز براحتی و بدون دردسر به مرحله بعد 
صعود می کرد. طبق شواهد، این تیم در دقایق پایانی این 
مسابقه حتی ۳ یا ۴ گل نیز پیشی گرفته بود اما در نهایت 

نتوانست با برد از زمین خارج شود. 
از طرفی برد و باخت این بازی برای تیم فولاد مبارکه 
سپاهان هیچ تاثیری نداشت چون سپاهان با امتیاز بیشتر 
نسبت به فرازبام و زغال سنگ طبس به مرحله بعد صعود 
می کرد. با توجه به جدول مسابقات با صعود فراز به مرحله 
بعد تساوی این بازی برای سپاهان یک امتیاز دربر داشت. 
البته پیروزی سپاهان در این مسابقه هر چند سودی 
برای خودش نداشت اما سبب می شد زغال سنگ طبس با 
یک امتیاز بیشتر به جای فرازبام به مرحله بعد صعود کند 
و همین موضوع سبب ایجاد شائبه تبانی برای سرمربی و 
مسؤولان شهر طبس شده است. آنها مدعی هستند این ۲ 
تیم برای کسب تساوی تبانی کرده اند تا زغال سنگ طبس 

از دور مسابقات حذف شود. 
از طرف دیگر مجید پارسایی، سرمربی فرازبام خائیز 
دهدشت ادعا دارد برد این بازی برای تیمش خیلی مهم 
بوده و سعی همه اعضای تیم بر برد بوده است، باید برای 
تبانی س��ند و مدرکی وجود داش��ته باشد و نمی توان به 

کسی انگ زد. 
حسن پروانه از پیشکسوتان این رشته نیز که حتی این 
مسابقه را از نزدیک و در جایگاه تماشا کرده بود، می گوید: 
ممکن است این شائبه حقیقت داشته باشد اما نه می توان 
آن را اثبات کرد و نه باید به آن دامن زد، چون آسیب آن 
بیش از هر چیزی به رشته هندبال و بازیکنان این رشته وارد 
خواهد شد. بیشتر بازیکنان حاضر در این تیم ها از ملی پوشان 
بنام این رشته و از مهره های کلیدی تیم شان بوده اند که البته 
به کمیته انضباطی هم فراخوانده شده اند. اگر قرار باشد از 
روی حدس و گمان و تنها به صرف اینکه نتیجه تساوی 
برای یک یا ۲ تیم سود داشته است، به این شائبه پرداخته 
شود، مطمئناً به این ورزشکاران و آینده  ورزشی شان لطمه 
وارد خواهد شد. از طرفی اگر موضوع تبانی صحت داشته 
باشد و ادله ای برای اثبات آن موجود باشد فدراسیون هندبال 
باید با قدرت با آن مقابله کند تا بساط این تبانی ها یک بار 
برای همیشه برچیده شود. البته گویا این موضوع از طریق 

وزارت ورزش هم در حال پیگیری است. 
مجید پارسایی، سرمربی فرازبام خائیز در این باره به 
ایسنا گفت: آیا باید فردی سیاسی، این شائبه را درست 
کند؟ می گویند این فرد رفته از وزارت ورزش شکایت کرده 
اس��ت، خب بکند! تبانی دلیل می خواهد؛ سند و مدرک 
می خواهد، تلفن، پول، چک و سفته می خواهد! تبانی این 
نیست که چون منافع یک نفر در خطر است اتفاق افتاده 
باشد. مشکل از تیم ها نیست، بلکه مشکل از فدراسیون 
هندبال است که لیگ را اینگونه طراحی کرده که تساوی 

یک بازی برای یک تیم اهمیت بیشتری داشته باشد. 
با این ش��رایط به نظر می رس��د فدراسیون هندبال و 
وزارت ورزش کار س��ختی در پی��ش دارند و نمی توانند 
براحت��ی در این باره حکم دهند. چیزی که مهم اس��ت 
فدراسیون هندبال نباید به خاطر فشارهای اطراف با این 
موضوع احساسی رفتار کند و تنها با سند و مدرک است 

که می توان وجود یا عدم وجود تبانی را اثبات کرد. 
حال با وجودی که تنها ۱۱ روز )آغاز مس��ابقات ۱۳ 
بهمن( تا آغاز مرحله بعدی مسابقات لیگ برتر هندبال 
باقی مانده، هنوز فدراسیون آرای جلسه کمیته انضباطی 
را در این باره اعلام نکرده است تا تیم ها حریفان خود را 
بشناس��ند. هنوز جایگاه این ۳ تیم در جدول مسابقات 
مشخص نیست و همه بی صبرانه منتظر اعلام آرای کمیته 

انضباطی هستند. 
در نهایت باید دید آیا ادله ای برای اثبات تبانی یا عدم 
تبانی درباره این مسابقه وجود دارد تا موضوع با اثبات حل 
شود یا این ابهام در ذهن برخی افراد تا ابد باقی می ماند.

خبر

ورزشی

گزارش

وزارت ورزش و جوانان افرادی را برای حضور در هیات مدیره 
باش��گاه پرسپولیس در نظر گرفته است که در صورت قطعی 
شدن انتخاب شان، می توانند ترکیب هماهنگی را با سرمربی 

این تیم تشکیل دهند. 
یحیی گل محمدی، سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس پس 
از تساوی ۲ - ۲ مقابل استقلال تهران در داربی ۹۴ پایتخت 
لب به انتقاد صریح از مهدی رس��ول پناه، رئیس هیأت مدیره 
باش��گاه گشود و برای حضور او در بدنه مدیریتی پرسپولیس 

اولتیماتوم ۲ روزه تعیین کرد. 
با این حال مسعود سلطانی فر، وزیر ورزش و جوانان با اندکی 
تاخیر درباره این اولتیماتوم چینش نفرات جدید هیات مدیره 
باش��گاه پرس��پولیس را آغاز کرد؛ هیات مدیره ای که پس از 

استعفای علی رغبتی و برکناری قطعی مهدی رسول پناه، تنها ۲ 
عضو به نام های غلامعلی محمدعلیپور و سیدمحمد فیاض دارد. 
وزیر ورزش که دهم شهریورماه سال جاری اعضای جدید 
هیات مدیره سرخپوشان را تعیین کرده بود، پس از انتشار فایل 
ویدئویی مهدی رس��ول پناه، سرپرست وقت باشگاه از جعفر 
سمیعی خواس��ت مدیرعاملی پرسپولیس را بدون حضور در 

هیات مدیره قبول کند. 
حالا سلطانی فر پس از انتشار بخش دیگری از همان فایل 
ویدئویی و اختلافات علنی یحیی با رسول پناه، تصمیم به تغییر 

در هیات  مدیره پرسپولیس گرفت. 
جعف��ر س��میعی، مدیرعامل فعلی و مصطف��ی قنبرپور، 
سرپرس��ت پیش��ین این تیم جزو جدی ترین گزینه ها برای 

حضور در هیات مدیره پرس��پولیس هس��تند. از قرار معلوم 
سمیعی فاصله چندانی با حضور در هیات مدیره باشگاه ندارد 
اما سلطانی فر همچنان درباره قنبرپور در حال رایزنی است؛ 
افرادی که در صورت انتخاب شان و عضویت در هیات مدیره 
پرسپولیس با توجه به رابطه خوبی که با سرمربی تیم دارند، 
کار را ب��رای ادامه حضور یحیی در پرس��پولیس راحت تر از 
همیشه می کنند تا او دیگر گلایه ای بابت تصمیمات مدیریتی 

نداشته باشد. 
این اتفاقات در حالی است که پرسپولیس و استقلال، طبق 
وعده دولت قرار اس��ت سال جاری در بورس پذیرفته شده و 
سهام شان در اختیار مردم قرار بگیرد تا بار دیگر هیات مدیره ای 

جدید برای این باشگاه ها تعیین شود.

آخرین بررسی های وزارت ورزش برای انتخاب ۲ عضو جدید در هیأت مدیره پرسپولیس

تغییر  به سود  یحیی

نمره متوسط بیرانوند در شب پیروزی آنتورپ
علیرضا بیرانوند در شب پیروزی آنتورپ نمره متوسطی از یک سایت بلژیکی دریافت کرد. به گزارش مهر، در چارچوب هفته بیست و دوم ژوپیرلیگ بلژیک، تیم 
آنتورپ به مصاف تیم س��رکل بروژ رفت که این بازی با یک گل به س��ود آنتورپ تمام ش��د. سایت »GVA« بعد از این بازی، از برد آنتورپ به عنوان یک پیروزی 
سخت یاد کرد. این سایت به علیرضا بیرانوند نمره ۶ از ۱0 را داد و درباره عملکردش نوشت: »یک مهار توپ خوب قبل از پایان نیمه نخست و یک دریبل شجاعانه«.

ایمان عالمی در گفت وگو با »وطن امروز«: 

باید از فکری حمایت شود

شنبه ۴ بهمن 1۳99
وطن امروز     شماره ۳1۲9

ماه پردردسر خارجی برای پرسپولیس از راه رسید

باشگاه پرسپولیس ماه جاری مجبور به پرداخت تعهدات 
مالی خود در قبال قراردادهای ارزی اس��ت و با توجه به 
مشکلات مالی، این موضوع ممکن است عملکرد باشگاه را 

تحت تاثیر قرار دهد. 
باش��گاه پرس��پولیس پس از س��ال ها حض��ور مداوم 
بازیکنان و مربیان خارجی در آن، امس��ال با یک بازیکن 
نیمکت نشین خارجی رقابت های فصل جاری لیگ برتر را 

پشت سر می گذارد. 
سرخپوشان پایتخت که در سال های اخیر برای پرداخت 
مبلغ قرارداد خارجی ها دچار مشکل شده بودند، امسال نیز 
همین مشکل را در قبال »رادوشوویچ« دروازه بان کروات 

تیم پیش روی خود می بینند. 
دروازه بان کروات پرسپولیس که به دلیل قرارداد دلاری 
خود یکی از گران قیمت ترین بازیکنان این تیم محسوب 
می ش��ود، بابت قرارداد فصل جاری خود پولی را دریافت 
نکرده اس��ت. او که با باشگاه پرسپولیس به توافق رسیده 
بود تا هفتم فروردین ماه سال ۱۴00 پولش را دریافت کند، 
حالا بدون در نظر گرفتن این موضوع نامه ای رس��می به 
باشگاه ارسال کرده و خواهان دریافت  طلب خود تا هشتم 

بهمن ماه شده است. 
رادو که ابتدای فصل جاری برخلاف تمام بازیکنان این 
تیم تخفیف ۱0 درصدی برای قراردادش نداد، حاضر نیست 

زمان دریافت پول خود از پرسپولیس را هم تغییر دهد. در 
عین حال باش��گاه پرسپولیس هم پولی برای پرداخت به 
این بازیکن در حساب خود ندارد تا احتمال جدایی اش از 

جمع سرخپوشان قوت بگیرد. 
همچنین باشگاه پرس��پولیس علاوه بر مشکل فعلی 
خ��ود، باید  طلب ۵۲۲ هزار یورویی )۴7۵ هزار یورو بابت 
اص��ل قرارداد و ۴7 ه��زار یورو بابت تأخیر در پرداخت ۲ 
ساله( ماریو بودیمیر، مهاجم پیشین کروات خود را طبق 
حکم کمیته انضباطی فیفا تا ۱۱ بهمن ماه به حساب وی 

واریز کند. 
دادگاه عال��ی ورزش طبق روال همیش��گی خود بعید 

نیست در روزهای پایانی بهمن ماه نیز رأی مربوط به شکایت 
گابریل کالدرون، سرمربی آرژانتینی سابق پرسپولیس را 

بابت  طلب ۵۳0 هزار دلاری اش از پرسپولیس بدهد. 
بهمن ماه س��خت ارزی پرس��پولیس با شکایت دوباره 
دستیاران برانکو ایوانکوویچ بابت صعود این تیم به مرحله 
حذفی لیگ قهرمانان ۲0۲0 آس��یا نیز تکمیل می شود. 
مربیان اسبق پرس��پولیس با وجود اینکه هیچ نقشی در 
صعود این تیم به فینال لیگ قهرمانان آسیا نداشته اند اما 
به دلیل قرارداد عجیب خود، خواهان دریافت ۴۵ هزار دلار 
شده اند و باشگاه پرسپولیس در این باره باید لایحه دفاعی 
خود را اواخر بهمن ماه به کمیته انضباطی فیفا ارسال کند.

]  مارکا   [

]فعلا[ پیرو  زیدان باشید
]   اسپورت  [

]  موندودپورتیوو   [بله! آنها کوپا را می خواهند

دمبله  ناجی
]  گاتزتا  [

]  آ.اس  [حکم کنته؛ بهترین اینتر دهه

زیدان روی تار مو حرکت می کند


